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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. szeptember 19-

én 17.07 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

Nagy Zsolt          képviselő   

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

A jegyzőkönyvet Szabóné Czifra Melinda vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 fő képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek 

észrevétele?  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat (Ellátásért felelős) tulajdonát képező víziközmű 

vagyon helyzetének és az ahhoz kapcsolódó feladatellátási kötelezettségek teljesítésének 

áttekintése, valamint döntés a feladatellátási kötelezettség és ahhoz kapcsolódó vagyon Magyar 

Állam részére történő átruházásáról (147/2022.) 
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2.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. (148/2022.) 

 

3.) Végső villamosenergia-menedékes ellátásban lévő fogyasztási helyek villamos energia 

beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással (149/2022.)  

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat (Ellátásért felelős) tulajdonát képező víziközmű 

vagyon helyzetének és az ahhoz kapcsolódó feladatellátási kötelezettségek teljesítésének 

áttekintése, valamint döntés a feladatellátási kötelezettség és ahhoz kapcsolódó vagyon 

Magyar Állam részére történő átruházásáról (száma: 147/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 1 igen és 3 nem 

szavazattal nem javasolja elfogadásra az előterjesztett határozati javaslat 1. pontját. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem az előterjesztett határozati javaslatról fogunk szavazni, 

hanem a módosításáról, melyet ismertetek.  

Van az 1. pont, ami marad. A 2. pontban az van, hogy minden melléklet és adat a 

rendelkezésünkre áll. Ez a pont kiesik.  

A 3. pontnál a 3.1 és 3.2. pont marad, de ott fejeződik be a mondat, hogy annak fő 

szövegtartalmával egyetért. A többit kihúzzuk.  

A 3.3. pont szavazás kérdése, ez a részvények átadásáról szól.  

A 3.4. pont is marad, de azzal ér véget a mondat, hogy annak tartalmával egyetért.  

A 4. pont kijön. Helyette bejön két bekezdés:  

„A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az Integrációs programhoz való csatlakozás feltételei 

teljeskörűen jelenleg nem állnak rendelkezésre, tekintettel arra, hogy a Tranzakciós 

szerződésben és az Ingatlan átadási szerződésben rögzítendő adatok összeállítása még 

folyamatban van. Ezért a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok tulajdonjogának 

térítésmentes átruházásához szükséges megállapodást jelenleg a feltételek hiányában nem lehet 

megkötni.  

A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az előző pontban részletezett feltételek megléte esetén 

a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok tulajdonjogának térítésmentes átruházásához 

szükséges megállapodást megtárgyalja, majd ennek eredményeként határozatában fel fogja 

hatalmazni a polgármestert a víziközmű vagyon Magyar Állam részére történő térítésmentes 

átadására vonatkozó jognyilatkozatok megtételére.” 

A mi viziközmű vagyonunk a szennyvízvagyon, ami csak a mienk és az ivóvízvagyon, aminek 

még tulajdonosa Várpalota és Öskü. Ha a három közül egy azt mondja, hogy nem, a másik 

kettőnek is elbukik az integrációs eljárásban való részvétel. Erre is oda kell figyelni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Pénzügyi Bizottság ülésén is elmondtam, hogy nem 

támogatom. Szerintem hiányos az előkészített anyag. Lemondunk egy 555 millió forint bruttós 

vagyonról, cserébe kapunk egy ígérvényt, semmi konkrétumot.  
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Sajnos érzékelve, hogy hogy történnek a dolgok, erős a gyanúm, hogy jelentősen meg fogja 

emelni az állam az árat, még úgy is, hogy nem fog felújítani. Az állam a tulajdont meg akarja 

szerezni, én meg azt mondom, hogy nem.  

Amit nem értettem a legutolsó pontodnál, hogyha mi most úgy döntünk, hogy igen, akkor 

teljesen végigviheted az egész dolgot? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem vihetem. Dolgozhatok tovább, hogy gyűjtsem össze az 

anyagokat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A végleges döntéshez lenne még egy testületi ülés?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ezt olvastam fel az utolsó mondatban.  

Felsorolja az előterjesztés mellékletét képező tájékoztatóban lévő mellékleteket.  

Az 5. mellékletnél a beruházásról szól a történet, ami 1,5 milliárdos. Nekünk egy fillérbe sem 

kerül. Az 555 millió forint háromszorosa.  

A 6. melléklet tisztázandó dolog, hogy a vízműveket is jelenti, vagy ahol a csövek is mennek. 

7. melléklet. Nekünk nincs gépjárművünk, amit át kell adni.  

9. melléklet. Ez Pétfürdőn több száz. 

12. melléklet. Ezeknek a dokumentumoknak az összeállítása folyamatban. Ha a testület azt 

mondja, hogy részt kíván venni, akkor mi ezt folytatjuk. Ha nem kíván részt venni, akkor nem 

fogunk rohangálni reggeltől estig ilyen dokumentumok után.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Papíron kell beadni? 

 

Horváth Éva polgármester: Egy részét igen, másikat gépen, de gépen kellene mindent.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Elmondtam bizottsági ülésen, hogy nem biztos, hogy a 

részvényekről le kell mondani. Név szerinti szavazást kérek.  

 

Béni Norbert képviselő: 5 %-os tulajdonrész megszerzés van, mi meg mindent adunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a részvények százalékát, nem a tulajdon 5 %-át kéri.  

 

Béni Norbert képviselő: Itt lejjebb a részvény is bent van teljesen.  

 

Horváth Éva polgármester: A tulajdonban, az 555 millióban nincsen bent a részvény.  

 

Béni Norbert képviselő: A 3. pontban a 21 millió forint? 

 

Horváth Éva polgármester: Az csak a részvény.  

 

Béni Norbert képviselő: Az összes részvényünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor a 100 %-ot odaadnánk.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért? Mit kezdesz a részvényekkel? 
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Molnár Gyula László képviselő: Ha nem feltétele a szerződéskötésnek a részvény, akkor miért 

mondunk le egy ilyen vagyonról? Kötelezettségünk van miatta? 

 

Horváth Éva polgármester: Van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Milyen? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha nyereséges, ha veszteséges… 

 

Molnár Gyula László képviselő: Olyan nagy kötelezettségünk nincs 

 

Horváth Éva polgármester: 4,5 milliárd, amibe a jövő évi villanyszámla kerülne, azt a 

részvényeseknek kell előteremteni. Ez Pétfürdő esetében 100 millió forint.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ilyen úgy sem lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogyne lenne.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van az önkormányzatunknak ez a viziközmű vagyona, ami 

olyan vagyon, ami kötelezettségekkel jár, és viszi a pénzt, eredmény nincs. Ez végig ilyen volt. 

Itt olyan nyereség sohasem lesz. Miből lenne nyereség, hogy a lakosoknak megemeli a vízdíjat? 

Ebből Pétfürdő nem fog meggazdagodni soha. Ennek a vagyonnak ilyen szempontból semmi 

értelme nincsen.  

Az viszont önmagában szomorú tény, hogy pártunk és kormányunk tevékenysége 

következtében az elmúlt rezsicsökkentéses 10 év alatt oda jutott egy nagy helyi viziközmű 

szolgáltató, Bakonykarszt Zrt., hogy gyakorlatilag csődbe ment. Nem piaci körülmények között 

működött, a költségei nőttek és idejutott.  

A másik következménye lehet, hogy az állam átveszi és ugyanúgy pusztul le az egész. Díjakat 

még nem emeli meg. Attól tartok, hogy ez a viziközmű vagyon tovább fog pusztulni.  

Nem látok más kiutat, át kell adni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Annyit nyerünk, ha nálad marad, hogy mi szabjuk meg az 

árat.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Öt vagy tíz év múlva nem ez a rendszer lesz, de ha eladtad 

ezt a vagyont, onnantól kezdve semmilyen ráhatásod nincs.  

A másik, amit magad is kimondtál, hogy egyáltalán nem biztos, hogy megtörténik a felújítás… 

 

Horváth Éva polgármester: Felújítást a feladatellátónak kell csinálni, vagyis nekünk. A 

felújítást vagy mi, vagy az állam csinálja.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De az állam csak egy ígérvényt ad, semmi konkrétumot és 

mindenről lemondasz.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Úgy szeretném kérdezni, mint egyszerű polgár, ha és 

amennyiben belemegyünk abba, hogy az állam vigye, mikor járunk jobban, ha odaadjuk és az 

állam azt mondja, hogy mit ugatsz, vagy ha megtartjuk és benne van a rizikó, hogy a 
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Bakonykarszt csődbe megy és fizetni kell? Forintosítva a lakosságnak mikor van nagyobb 

esélye, hogy túlélje a mindennapokat? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha átadjuk. 

 

Béni Norbert képviselő: Ebben nem lehet senki biztos. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha úgy dönt a többség, hogy nem száll be, a 4,5 milliárdot, hogy 

legyen villanya a Bakonykarsztnak, azt le kell perkálni, hogy meg tudja kötni a villamosenergia 

szolgáltatóval. Ez több, mint 100 millió forint Pétfürdőnek az idei költségvetésből. Jövőre mi 

lesz? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor is lesz annyi.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem tudom miért vagytok ettől a költségtől úgy megriadva. 

A településnek vannak működési költségei és van olyan, ami jóval meghaladja a 100 millió 

forintot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: És most egy újabbat szeretnénk mellé.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha neked van egy házad, időnként kell a felújításra költeni. 

Az egy normális dolog.  

 

Horváth Éva polgármester: Az nem felújítás, hogy kifizeted a villanyszámlát.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az eredeti eladásról beszéltem. Lehet ez egy olyan dolog, 

mikor odaadod a házad, majd ő felújítja, te lakhatsz benne albérletben, aztán megcsinálod, mit 

csinálsz? Simán megteheti az állam, és közben emeli a lakbéredet.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem győzöm hangsúlyozni, hogy 1,5 milliárdos beruházásunk 

van folyamatban, amit az állam csinál nekünk. A szennyvíztelep.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt nem állítja le az állam, ha ezt nem szavazzuk meg. Nem 

mondja, hogy vége. Ugyanúgy megy tovább a program.  

 

Horváth Éva polgármester: Persze, hogy megy.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha az lenne, hogyha nem adjuk el és leállítja, akkor rögtön 

megszavaznám. Erről itt szó nincsen.  

 

Béni Norbert képviselő: Mikorra kellene a válasz? 

 

Horváth Éva polgármester: Holnap kell elküldeni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez egy szándéknyilatkozat.  

 

Horváth Éva polgármester: Részt kíván venni. Ez egy akaratnyilvánítás.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem tudom, hogy van-e arra lehetőség, hogy közben azt 

mondjuk, ácsi nem, ki tudunk-e szállni.  
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Horváth Éva polgármester: Ki tudsz belőle szánni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ezt nem látom sehol konkrétan leírva.   

 

Béni Norbert képviselő: Az átfogalmazott határozati javaslat szándék. 

 

Horváth Éva polgármester: Szavazzunk! A név szerint szavazással aki egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást. 

  

Horváth Éva polgármester: 1. pont. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati 

javaslat 1. pontját.  

 

Horváth Éva polgármester: 2. pont kiesik.  

A 3., 3.1. és 3.2. pont így hangozna:  

3. A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az előterjesztés részeként a Képviselő-testület elé 

terjesztett  

3.1. a víziközmű vagyon és az azt működtető vagyon,  

3.2. az átruházással érintett víziközmű vagyonhoz tartozó, víziközmű-fejlesztésre fel nem 

használt források tulajdonjogának térítésmentesen, nyilvántartási értéken történő 

átvezetéséről, szóló megállapodás tervezetét megismerte, annak fő szövegtartalmával egyetért. 

Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati 

javaslat 3. pontját.  

 

Horváth Éva polgármester: A 3.3. pontról szavazunk. Aki egyetért azzal, hogy a 21.670.000,- 

Ft-os részvénycsomagot ne adjuk át, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem. 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  
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A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadta, hogy Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatának Képviselő-testülete a víziközmű-rendszer üzemeltetését szerződéses 

jogviszony alapján ellátó BAKONYKARSZT Zrt-nél fennálló 21.670.000,- Ft társasági 

részesedését nem kívánja átadni a víziközmű vagyont működtető Magyar Államnak.  

 

Horváth Éva polgármester: Következik a 3.4. pont, mely úgy szólna: az átruházással érintett 

víziközmű vagyonhoz tartozó, víziközmű-fejlesztésre fel nem használt források térítésmentesen, 

nyilvántartási értéken történő átvezetéséről; szóló megállapodások tervezetét megismerte, 

annak tartalmával egyetért.  

Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem.  

 

A Képviselő-testület 2 igen és 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

252/2022.(IX.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a víziközmű vagyon ingyenes átadásával kapcsolatos 

előterjesztett határozat-tervezet 3.4. pontját. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jön a két plusz pont, mely így szól: A Képviselő-testület 

kinyilvánítja, hogy az Integrációs programhoz való csatlakozás feltételei teljeskörűen jelenleg 

nem állnak rendelkezésre, tekintettel arra, hogy a Tranzakciós szerződésben és az Ingatlan 

átadási szerződésben rögzítendő adatok összeállítása még folyamatban van. Ezért a 

Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok tulajdonjogának térítésmentes átruházásához 

szükséges megállapodást jelenleg a feltételek hiányában nem lehet megkötni. 

Aki ezzel a ponttal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Nem.  

Erről szeretnék kérni dokumentumot! 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a határozati javaslatba új 

pontként az alábbi szöveget:  

A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az Integrációs programhoz való csatlakozás 

feltételei teljeskörűen jelenleg nem állnak rendelkezésre, tekintettel arra, hogy a 

Tranzakciós szerződésben és az Ingatlan átadási szerződésben rögzítendő adatok 

összeállítása még folyamatban van. Ezért a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok 
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tulajdonjogának térítésmentes átruházásához szükséges megállapodást jelenleg a 

feltételek hiányában nem lehet megkötni. 

 

Horváth Éva polgármester: Utolsó pont így szól: A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az 

előző pontban részletezett feltételek megléte esetén a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok 

tulajdonjogának térítésmentes átruházásához szükséges megállapodást megtárgyalja, majd 

ennek eredményeként határozatában fel fogja hatalmazni a polgármestert a víziközmű vagyon 

Magyar Állam részére történő térítésmentes átadására vonatkozó jognyilatkozatok megtételére.  

Aki ezzel a ponttal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Nem.  

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a határozati javaslatba új 

pontként az alábbi szöveget:  

A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az előző pontban részletezett feltételek megléte 

esetén a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok tulajdonjogának térítésmentes 

átruházásához szükséges megállapodást megtárgyalja, majd ennek eredményeként 

határozatában fel fogja hatalmazni a polgármestert a víziközmű vagyon Magyar Állam 

részére történő térítésmentes átadására vonatkozó jognyilatkozatok megtételére.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja egyben az elfogadottak szerint a határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

Béni Norbert képviselő: Nem szavazok. Vicc az egész!  

 

Béni Norbert képviselő nem vesz részt a szavazásban. A Képviselő-testület 4 fővel 

határozatképes.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

A Képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

253/2022.(IX.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

kinyilvánítja azon szándékát, miszerint az őt terhelő víziközmű-

szolgáltatás biztosítása vonatkozásában fennálló ellátási 

kötelezettségének a Magyar Államra történő átruházására irányuló 

Integrációs Programban részt kíván venni.  
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2. A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az előterjesztés részeként a 

Képviselő-testület elé terjesztett  

 

2.1. a víziközmű vagyon és az azt működtető vagyon,  

2.2. az átruházással érintett víziközmű vagyonhoz tartozó, víziközmű-

fejlesztésre fel nem használt források tulajdonjogának 

térítésmentesen, nyilvántartási értéken történő átvezetéséről, 

szóló megállapodás tervezetét megismerte, annak fő 

szövegtartalmával egyetért. 

 

3. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

víziközmű-rendszer üzemeltetését szerződéses jogviszony alapján 

ellátó BAKONYKARSZT Zrt-nél fennálló 21.670.000,- Ft társasági 

részesedését nem kívánja átadni a víziközmű vagyont működtető 

Magyar Államnak 

 

4. A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az Integrációs programhoz 

való csatlakozás feltételei teljeskörűen jelenleg nem állnak 

rendelkezésre, tekintettel arra, hogy a Tranzakciós szerződésben és az 

Ingatlan átadási szerződésben rögzítendő adatok összeállítása még 

folyamatban van. Ezért a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok 

tulajdonjogának térítésmentes átruházásához szükséges 

megállapodást jelenleg a feltételek hiányában nem lehet megkötni.  

 

5. A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a 3. pontban részletezett 

feltételek megléte esetén a Tranzakciós szerződést és az Ingatlanok 

tulajdonjogának térítésmentes átruházásához szükséges 

megállapodást megtárgyalja, majd ennek eredményeként 

határozatában fel fogja hatalmazni a polgármestert a víziközmű 

vagyon Magyar Állam részére történő térítésmentes átadására 

vonatkozó jognyilatkozatok megtételére.  

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2022. szeptember 20. 

Felelős:  Horváth Éva polgármester  

 

 

2.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023.  

(száma: 148/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

254/2022.(IX.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2023. évi fordulójához is csatlakozni kíván. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a „Csatlakozási Nyilatkozat”-ot 

aláírja és az Emberi Erőforrás Támogatáskezelőhöz megküldje, valamint 

az „A” és „B” típusú pályázati kiírást – a 2.) pontban foglalt 

kiegészítésekkel - közzétegye. 

 

2.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2023. évi fordulójához az Innovációs és Technológiai Minisztériuma által 

közzétett pályázati kiírás mintákat az alábbiak szerint kiegészíti: 

 

a.) az „A” típusú pályázat 3. „A pályázat benyújtásának módja és 

határideje” pontjának „A pályázat kötelező mellékletei” alcíme c) 

bekezdésében, valamint a „B” típusú pályázat 3. „A pályázat 

benyújtásának módja és határideje” pontjának „A pályázat kötelező 

mellékletei” alcíme 2. pontjában a szociális rászorultság igazolására 

benyújtandó igazolásokat a Képviselő-testület a következők szerint 

határozza meg:  

 

(A szociális rászorultság igazolására az alábbi okiratok:) 

„- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja tartós betegsége, 

fogyatékossága esetén a Magyar Államkincstár hatósági bizonyítványát 

arról, hogy tartós betegség, illetve fogyatékosság alapján emelt családi 

pótlékot folyósít nevezett részére. 

- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja csökkent 

munkaképessége (50 %, 67 %) esetén az annak mértékét megállapító 

jogerős határozatot. 

- Árvaellátást megállapító határozat. 

- Illetékes Területi Gyermekvédelmi Szakszolgálat igazolása állami 

gondoskodásról. 

- Gyámhatósági határozat a gyámkirendelésről.” 

 

b.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogat 

minden érvényesen benyújtott Bursa Hungarica pályázatot. Az érvényesen 

benyújtott pályázatok elbírálásának prioritási szempontjait a következők 

szerint határozza meg: 

 

 Megnevezés súlypont 

a) 
a pályázó és a vele egy háztartásban élő egy 

főre jutó havi nettó jövedelme 
1 

b) A pályázó árva 0,3 
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A támogatás mértékét a mindenkori beérkezett pályázatok száma alapján, 

jövedelemkategóriák kialakításával, 10. 000.- Ft/hó összegtől 25.000.- 

Ft/hó összeghatárig állapítja meg a Képviselő-testület.   

 

Határidő: a csatlakozási nyilatkozat megküldésére: 2022. szeptember 30. 

                  a pályázatok kiírására: 2022. október 3.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

3.) Végső villamosenergia-menedékes ellátásban lévő fogyasztási helyek villamos energia 

beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással  

(száma: 149/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester  

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonynak átadom a szót, ha ki szeretné egészíteni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem szeretném kiegészíteni, de ha van kérdésetek, 

megpróbálok rá válaszolni. Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Mindez kerül az önkormányzatnak 900 ezer forint + ÁFA költségbe. Ki kell töltenünk egy 

adatlapot a közvilágítási mérőhelyeinkről és azon kívül az összes papírmunkát ők végzik. Egy 

dolgot kell az önkormányzatnak csinálni, hogy a rá vonatkozó szerződést aláírni, ami 2023. 

január 01-től a villamosenergia vételezésről szól.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

255/2022.(IX.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Önkormányzat és költségvetési intézményei a 2023. 

január 1. és 2023. december 3. időszakra szóló villamosenergia ellátását 

(közvilágítás és általános felhasználású, intézményi) a Sourcing Hungary 

c) A pályázó félárva 0,5 

d) A pályázó állami gondozott vagy gyámolt 0,3 

e) 
A pályázó tartósan beteg vagy 

fogyatékossággal él 
0,6 

f) 
A pályázó kollégiumi ellátásban nem részesül 

és nem ingázik 
0,5 

g) A pályázó kollégiumban lakik 0,7 

h) 
A pályázó családjában tartósan 

beteg/fogyatékos vagy rokkant családtag él 
0,7 

i) 
a pályázó családjában több olyan személy él, 

aki felsőoktatási intézmény hallgatója 
0,6 
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Kft. (1138 Budapest, Madarász Viktor u. 47-49.) által szervezett, a 

Magyar Energia Beszerzési Közösség (MEBEK) keretében 

lebonyolítandó, csoportos villamosenergia közbeszerzéshez való 

csatlakozás keretében teljesíti. 

 

A Képviselő-testület a Sourcing Hungary Kft. ajánlatát elfogadva 

felhatalmazza a polgármestert az önkormányzat és intézményei nevében a 

a) Szindikátusi szerződés, 

b) csatlakozási szándéknyilatkozat, 

c) Sourcing Hungary Kft-vel szerződés a villamos energia 

beszerzésének lebonyolítására és egyéb dokumentumok 

aláírására. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a közbeszerzési 

eljárást követően az energia kereskedelmi szerződések aláírására. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2022. szeptember 26. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.53 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


